
 

 

 

Zápis č. 19/2020 z jednání MK dne 19.10.2020 
 

 Místo: on-line 
 Účastníci: Roman Šuster, Filip Vacek, Dan Beneš, Ondřej Surga, Mirek Němeček, Jan 

Macháček 
 Hosté:  
 Omluveni:   
_________________________________________________________________________ 

 

Téma: dokončení dokumentů k překladu 

 

1. Úkol - doplnit dokument, aby mohl být příští týden konzultován.  
a. Identifikace problému ČSRU - domluvili jsme se na dokumentu, který by členové 
TMDK doplnili. Měl by se zabývat hlavními faktory, které omezují výkonnostní posun ragby v 
ČR. Každý by se na problém podíval svým úhlem pohledu a navrhl možná řešení, která jsou 
v našich možnostech. Podobná výzva by následně šla na kluby.  
Identifikace problémů výkonnostního posunu ragby v ČR 
b. DB - představil scénář pro metodické video U6-U12 

2. Úkol  - do konce týdne dokončit překlad.  
 .  LTPD Skotsko.. 

3. FV zmínil info od AB ohledně možného zapojení do evropské soutěže s jedním profi 
týmem. 

4. Připravit si argumenty pro změnu soutěží mládeže a řešení kategorie U19. Pípa 
představí svůj návrh řešení. 

5. Úkol trvá  - Čekáme stále na článek a vysvětlení pravidel pro děti od AB, které měly 
být zpracovány cca před měsícem. 

 

Příští schůzka  26.10.2020  

Zapsal: Filip Vacek 

 

https://docs.google.com/document/d/1YGRJAT6t_tGTc_9q8yWFQPnJ1Jig1UBVE8uthcs8O-I/edit

